
RAPORT Z I POSIEDZANIA KOMITETU REWITALIZACJI 

 

W dniu 20.09.2021 odbyło się 1 posiedzenie Komitetu Rewitalizacji. 

Na spotkaniu obecnych było 9 członków Komitetu. 

Posiedzenie rozpoczęło się od poznania siebie nawzajem – za pośrednictwem kart obrazkowych Dixit. 

Następnie przeszliśmy do głosowania nad wyborem Przewodniczącego i jego Zastępcy zgodnie z 

następującymi zasadami: 

- Przewodniczącego zgłasza inny członek KR lub zgłasza się sam 

- każda osoba MUSI oddać jeden głos na kandydata na przewodniczącego 

- w przypadku równej ilości głosów, ponawia się głosowanie aż do wyboru 

- Zastępcą Przewodniczącego zostaje osoba z drugą w kolejności ilością głosów (w sytuacji gdy 

nie wyrazi chęci, członkowie przedstawiają swoje kandydatury i następuje ponowne 

głosowanie) 

Podczas głosowania zostały zgłoszone dwie kandydatury na przewodniczącego – Beata Grzegorzewska 

(wskazana przez Joannę Przyłucką – Jurgę) oraz Zbigniew Dudek (wskazany przez Michała 

Biegajskiego).  

W wyniku głosowania wybrano Przewodniczącego – Zbigniewa Dudkę i jego Zastępcę -  Beatę 

Grzegorzewską. Gratulujemy! 

Następnie dyskutowaliśmy o roli i planach Komitetu na najbliższy czas. 

Przedstawicielki Wydziału Promocji i Rozwoju po krótce opowiedziały wnioskach wyciągniętych z 

funkcjonowania pierwszej kadencji Komitetu. Podkreśliły konieczność uwspólniania wizji i misji 

Komitetu, tak aby wszyscy utożsamiali się z jego pracami. Następnie przedstawiły plan prac nad 

aktualizacją Gminnego Programu Rewitalizacji. 

Komitet wspólnie ustalił, że konieczne jest jak najszybsze spotkania z radnymi Rady Miejskiej, w celu 

omówienia priorytetowych kierunków działań i dalszej, wspólnej pracy nad aktualizacją GPRu. 

Komitet wyraża chęć i wolę bezpośredniego działania i nie chce, aby jego działalność ograniczyła się 

jedynie do opiniowania i doradzania. 

Ustalono również kolejne spotkanie, z radnymi, na 12 października, godz. 19, w Stacji Biznes. 


